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Abstract (en)
The shoe has a sole (10) and a stem (30) that includes boot sock (40) assembled according to longitudinal and vertical seams disposed on a lateral
side of the shoe. The stem has an external gusset provided to receive a heel backstrip at a level of a heel. Foam is provided in interior of the gusset
between the stem and the heel backstrip. The stem is covered by an external protection layer of mesh net.

Abstract (fr)
Chaussure comportant une tige (30) et un semelage (10). Elle est caractérisée en ce que la tige est constituée par un chausson (40) assemblé
selon une première couture d'assemblage longitudinale (44) et une seconde couture d'assemblage verticale (43), les deux coutures respectivement
longitudinale (44) et verticale (43) étant disposées sur le côté latéral de la chaussure et étant les seules coutures d'assemblage du chausson.
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